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از میان خبرها  

ورزش

تغییر نماینده مجلس و مرزهای 
جغرافیایی در نامه اداره کل ورزش !

انتشار تصویر نامه ای از اداره کل ورزش و جوانان 
در فضای مجازی حاشــیه ســاز شــد. ایــن تصویر 
مربوط به حکم انتصاب سرپرســت اداره ورزش و 
جوانان شهرستان نیشابور بود که به امضای فرزاد 
فتاحی مدیر کل اســتان رسیده بود و نکته عجیب 
در آن کم دقتی در نوشــتن بخش رونوشــت ها در 
نامه بود. این نامه به برخی مســئولان شهرســتان 
نیشــابور از جملــه نماینــدگان مجلــس شــورای 
اســامی رونوشت شــده و اشــتباه صورت گرفته 
در این بخــش آوردن نام »ســبحانی نیــا« نماینده 
سابق این شهرســتان به جای »گرمابی« نماینده 
فعلی اســت. البتــه در دومین رونوشــت نامه، نام 
»چنارانی« دیگر نماینده مردم نیشــابور و فیروزه 
به درستی قید شــده اســت. جابه جایی مرزهای 
جغرافیایی، اشــتباه دیگــر صورت گرفتــه در این 
نامه است. در اولین رونوشت نامه عاوه بر اشتباه 
در درج نــام »ســبحانی نیا« بــه جــای »گرمابی«، 
نام شهرســتان هم به جــای »نیشــابور و فیروزه«، 
»نیشابور و فیروزکوه« درج شده است. قرار گرفتن 
نــام »فیروزکوه« اســتان تهران به جــای »فیروزه« 
نیشــابور اشــتباه عجیب این بخش بود که به یکی 
از ســوژه های پرمخاطــب فضای مجــازی در روز 

گذشته تبدیل شد.

 مبارزه ۶۰۰ جودوکار 
در المپیاد استان

رئیس هیئت جودو، جوجیتسو و کوراش خراسان 
رضوی از برگزاری المپیاد اســتانی استعدادیابی 
و مســابقات انتخابی نونهالان و نوجوانان اســتان 
بــا شــرکت حــدود 600 جــودوکار رده هــای پایه 
از شهرســتان ها و باشــگاه هــای مختلف در شــهر 
مشــهد خبــر داد. »احمــد امیرفخریــان« اظهــار 
کــرد: دومیــن المپیــاد اســتعدادیابی و انتخابــی 
نونهالان و نوجوانان اســتان با حضورجمع زیادی 
از جودوکاران رده پایه از شهرســتان های مختلف 
اســتان در ســالن شــهید بهشــتی مشــهد برگزار 
شــد. وی افزود:۵80 جودوکار نونهــال و نوجوان 
نســل جدید از شهرســتان های قوچــان، چناران، 
گلبهار، تربت جام، تربت حیدریه، فریمان، سبزوار، 
نیشــابور، کات، طرقبــه، درگــز، ســرخس و ۲1 
باشگاه فعال روستاها و شهرهای حومه شهر مشهد 

در این المپیاد شرکت کردند.

صفحه آرایی
layout@khorasannews.com ۰ ۵ ۱ ۳ ۷۰ ۰ ۹ ۳ ۹ ۰

واحد صفحه آرایی روزنامه خراسان 
سفارش می پذیرد

انتقادهای صریح مالک 
باشگاه شهرخودرو 

از سیاست ها  و 
برنامه های فدراسیون 

فوتبال 

 تیــم 
 آسیایی 
حمـایت 

می خواهد 

مالک باشگاه شهر خودرو با انتقاد از فدراسیون فوتبال، گلایه هایی را درباره 
برنامه ها و سیاست های این فدراسیون مطرح کرد. به گزارش سایت رسمی 
باشگاه فرهنگی ورزشی شهر خودروی خراسان، »فرهاد حمیداوی« گفت: 
برنامه های مدنظر کادر فنی طبق برنامه ریزی از سوی باشگاه در حال انجام 

است اما شرایط برنامه ریزی لیگ متاسفانه کار را سخت می کند.

یک شبه نمی توان راه هزار ساله را رفت    
وی درباره تاخیر در آغاز لیــگ برتر اظهار کرد: به هر حال 
فدراسیون فوتبال و ســازمان لیگ با توجه به اتفاقاتی 
که فصل گذشته در برخی از ورزشگاه ها رخ داد حالا 
مجبور است تمهیدات ویژه ای بیندیشد اما صحبت ما 
این است که یک شبه نمی توان راه هزار ساله را رفت 
و اگر می خواهیم ورزشــگاه ها بــه تمام امکانات 
امنیتی مجهز شــوند باید لیگ را یا خیلی دیرتر 
آغاز کنیم یــا این که اجازه برگزاری مســابقات 

را بدهیم و  به تناوب این اتفاقات را رقم بزنیم.

راه اندازی گیت بلیت فروشی الکترونیکی     
در ورزشگاه ها زمان  می خواهد

وی افــزود: همیــن حــالا ورزشــگاه امــام 
رضا)ع( مشهد به عنوان مجهزترین ورزشگاه 
ایران هنوز مشــکل گیت های بلیت فروشی 
الکترونیکی اش پا برجاست چرا که اصلا گیت 
وجود نــدارد و باید حداقل ســه مــاه زمان برای 
نصب و راه اندازی گیت های آن داشت. شما حالا 
ببینید در برخی ورزشگاه های دیگر که ۳۰ درصد امکانات ورزشگاه 
مدرن امام رضا)ع( را هم ندارند شــرایط به چه صورتی اســت، به نظرم 
فدراســیون باید تمهیدات دیگری را برای این ورزشــگاه ها در نظر می 

گرفت.

توپ را به زمین باشگاه ها می اندازند    
حمیداوی به تصمیم فدراسیون درباره احتمال برگزاری بازی برخی تیم 
ها در ورزشگاه شهرهای مجاور هم واکنش نشان داد و گفت : این هم که می 
گویند تیم ها در شهرهای مجاور بازی کنند به نظرم اصلا اتفاق نخواهد افتاد و 

فقط توپ را به  زمین باشگاه ها انداختن است.

تنها برنامه اجرا نشده ما،  اردوی ترکیه بود    
مالک باشگاه شهر خودرو همچنین در خصوص برگزاری اردوهای آماده سازی 

این تیم گفت: خوشبختانه برنامه های مدنظر کادر فنی تیم ما یعنی یحیی گل محمدی 
طبق برنامه ریزی در حال انجام اســت و مدیریت باشگاه تلاش می کند امکانات را فراهم 
سازد. طی چند هفته گذشته از شروع تمرینات هم تنها برنامه اجرا نشده ما اردوی ترکیه بود 
که سریع اردوی تهران و بازی با ذوب آهن در اصفهان و مشهد را جایگزین آن کردیم. اردوی 
ترکیه و برگزار نشدن آن هم فقط به خاطر شرایطی بود که فدراسیون ایجاد کرده بود و اگر 
می دانستیم برخی تیم ها این طور به بعضی مسائل بی توجه هستند ما هم شرایط دیگری را 
رقم می زدیم، هر چند از این بابت که پول مان را در کشور خودمان خرج کردیم خوشحالیم.

نمی خواهیم بی گدار به آب بزنیم  
حمیداوی همچنین درباره جذب بازیکنان جدید گفت: خوشحالیم که با نظر موافق یحیی 
گل محمدی توانســتیم بازیکنان مدنظرمان را جــذب کنیم. انعقاد قــرار داد با رحمتی و 
تمدید قرارداد برخی از بازیکنان فصل گذشــته خودمان کار راحتی نبود اما به لطف خدا 
این کارها انجام شد. چند بازیکن خارجی دیگر را هم به تمرینات اضافه کردیم و منتظر نظر 
گل محمدی برای ادامه حضور آن ها هستیم. وی اظهار کرد: در چند پست دیگر هنوز نیاز 
به بازیکن داریم و در حال بررسی هستیم. نمی خواهیم بی گدار به آب بزنیم و باید انتخاب 

خوبی داشته باشیم تا در مسابقات به تیم کمک کنند.

هواداران نگران نباشند   
مالک باشگاه شهر خودرو همچنین در خصوص شایعه مذاکره این باشگاه با برخی بازیکنان 
همچون رفیعی، باقری و همام گفت: ما نفرات مختلفی را مد نظر داریم و هر روز نیز در برخی 
رســانه ها از مذاکره ما با بازیکنان جدید تری صحبت می شود. در خصوص بازیکنانی که 
مطرح شد باید بگویم در حال بررسی هستیم ولی هواداران نگران نباشند، ان شاءا... نفرات 
خوبی را جذب خواهیم کرد. درباره رفیعی و همام نیز فعلا صحبتی با آن ها نداشته ایم. چند 

بازیکن دیگر نیز هستند که طی روزهای آینده آن ها را اعلام می کنیم.

پیگیری کمپ از مدیریت شهری مشهد  
مالک باشگاه شــهر خودرو همچنین در خصوص ایجاد کمپ در مشهد گفت: ما جلسات 
مختلفی با دوستان مان در مدیریت شهری داشته ایم ولی هنوز در خصوص کمپ از سوی 
آن ها پاسخ دقیقی به ما داده نشده است. به هر حال ما منتظر هستیم.  خودم نیز سفری به 

مشهد دارم تا نتیجه قطعی این موضوعات را جویا شوم.

تیم آسیایی حمایت می خواهد  
حمیداوی ادامه داد : به هر حال ما تیمی هســتیم که کامل به صورت خصوصی اداره می 
شویم اما اگر قرار است به عنوان نماینده مشهد و خراسان در آسیا حضور داشته باشیم و در 
لیگ هم نتایج خوب مان را تکرار کنیم نیاز به حمایت جدی تر مسئولان داریم. مردم مشهد 
نیز دوست دارند این حمایت ها از تیم شان انجام شود تا دوباره با کسب نتایج خوب نشاط 

در بین آن ها به وجود آید.


